
„ Ľuďom sa takmer nikdy 
nedarí byť šťastnými, 
pretože stále vidia 
minulosť lepšiu, ako bola, 
prítomnosť horšiu, ako je, 
a budúcnosť ružovejšiu, 
ako bude.“

– Marcel Pagnol
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Dospelí sami nikdy nič 
nepochopia a pre deti je 
veľmi únavné stále im 
niečo vysvetľovať.
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